
 

 تاریخ خوزستان در حال حذف
 از بافت  استان

خطر حذف برخی بافت های تاریخی و تخریب و تجاوز 
به تک بناها در مناطق مختلفی از خوزستان جدی است. 
روندی نگران کننده که در شهرهایی مانند اهواز، هندیجان، 
مسجدسلیمان، ایذه، دزفول و رامهرمز بارها گزارش شده 
و باید به سرعت فکری عاجل برای نجات بخشی این 
مناطق کرد. در غیر این صورت باید فاتحه این محوطه ها و 
ساختمان های تاریخی را برای همیشه خواند. سعید محمدپور، 
فعال میراث فرهنگی، به ایلنا گفته: طبق قوانین مربوط به 
حفظ و حراست از آثار و ابنیه های تاریخی و ثبت شده، هر 
گونه ساختمان سازی در اطراف بناهای تاریخی که جزو آثار 
ملی هستند، به دلیل اینکه حس زیبایی شناسی و هویت این 
آثار به مخاطره می افتد، ممنوع است که به همین منظور برای 
آثار تاریخی، محدوده ای توسط متولی اثر و بر اساس ضوابط 
قانونی برای حفظ آن تعیین شده که از آن به عنوان حریم اثر 
تاریخی ثبت شده، نام برده می شود. ضمن اینکه ممانعت از 
احداث بناهای مرتفعی که باعث اختلال در دید بصری محیط 

می شوند، در قانون تصریح شده است.
ذکر این نکته ضروری است که یکی از اصلی ترین مصائب 
و مشکلات پیرامون حوزه میراث فرهنگی،  ورود بدون مجوز 
شهرداری ها به محوطه های تاریخی و عنوان ساخت و سازهای 
عمرانی است که به دلیل نبود نگاه کارشناسی و عدم اشراف بر 
مسائل فرهنگی، اینگونه فعالیت ها نه تنها کمکی به ساختار 
عمران شهری نخواهند کرد، بلکه در ارزیابی فرهنگی، مصداق 

بارز ترک فعل  محسوب می شوند.
در خصوص این دخل و تصرف های غیرقانونی ، مهدی 
فرجی، یک فعال دیگر در حوزه میراث فرهنگی هم با تاکید 
بر اینکه هیچ مجوزی از سوی سازمان میراث فرهنگی برای 
فعالیت در حریم عمارت منسوب به اتابکان صادر نشده است، 
توضیح داده: شهرداری ایذه زمین های بسیاری در اختیار 
دارد، چه لزومی دارد که فضای سبز یک شهر را تبدیل به 
کتابخانه کند. در شهری که کمبود فضای سبز وجود دارد، 
چرا شهرداری به جای افزودن و تقویت فضای سبز، باید به 

تخریب روی بیاورد؟
به گفته او: شهرداری ایذه در جریان صدور مجوز فعالیت 
در حریم عمارت منسوب به اتابکان هیچ گونه مجوزی از ما 
دریافت نکرده و همین رویه را در پی ریزی یک ساختمان 
تحت عنوان کتابخانه در چهار برجی نیز ادامه داده است. 
نکته اینجاست که اعضای شورای اسلامی شهر ایذه در این 
باره به ایلنا گفته اند که در جریان دریافت استعلام از میراث 
فرهنگی برای صدور مجوز ساخت در پارک بهاران »چهار 

برجی« نیستند. 
در این رابطه شهردار ایذه هم گفته: اگر شهرداری بدون 
دریافت استعلام اقدام به صدور مجوز کرده باشد، پایگاه میراث 
فرهنگی برای ما نامه بزند تا جلوی فعالیت در حریم عمارت 
منسوب به اتابکان را بگیریم. طبق ماده ۱۴ قانون حمایت از 
مرمت و احیای بافت های تاریخی و فرهنگی مصوب دوم تیر 
سال ۱۳۹۸ مجلس شورای اسلامی و ابلاغ آن توسط دولت 
به دستگاه های اجرایی و مسئول، شهرداری ها و شوراهای 
شهرِ دارای بافت های تاریخی و فرهنگی، مکلف شده اند در 
تخصیص بودجه عمرانی سالانه شهر، بافت های مذکور را در 

اولویت قرار دهند.

نرخ های متفاوت
بسیاري از مردم هنگام خرید کالاي مورد نیازشان، به 
چند مغازه مراجعه مي کنند تا بتوانند با قیمت مناسب 
خرید کنند. اما متاسفانه هر فروشگاهي نرخ فروش خاص 
خود را دارد و این موضوع باعث تردید مردم در خریدشان 
مي شود. بازرسي و کنترل قیمت ها ظاهرا به فراموشي 

سپرده شده است.
اسدی از تهران 

ریختن آشغال
 صاحبان مغازه های فروش مواد غذایی و میوه فروشی ها 
با ریختن ضایعات خود در جوی های آب باعث گرفتگی 
جوی ها می شوند. لازم است که آموزش کافی به آنان داده 

شود. 
حسینی از اسلامشهر

پله برقی
در بعضی از مناطق تهران برای پل های عابر پیاده پله برقی 
گذاشتند. این کار بجا و پسندیده شهرداری و مسئولان آن را 
تحسین کرده و درخواست می کنیم ، اگر مقدور باشد اکثر 

پل ها را به پله برقی تبدیل کنند.
اسدی از تهران

گرانی 
دیگر نمی دانم در مورد این کلمه چه بگویم . چون آنچنان 
مانند یک تومور مغزی در زندگی مردم افتاده است که 
علاجی هم برای درمان آن نیست. از مسئولان تقاضا داریم 

که کاری برای درمان آن بیندیشند.
حمیدی از تهران

پیک موتوری و نداشتن بیمه
در یک رستوران به عنوان پیک موتوری کار می کنم. با 
توجه به این که این شغل از لحاظ امنیت جانی در حد خیلی 
پایین می باشد ولی هر جا که برای کار می رویم و صحبت از 
بیمه می آید می گویند پیک موتوری را که بیمه نمی کنند. 
چرا مسئولان نظارتی روی پیک های موتوری ندارند که 
لااقل آنها هم بیمه شوند و بتوانند از این مزایا استفاده کنند.

محسنی از تهران 

آرمان ملی: آموزش و پرورش پایه اصلی علم و تربیت 
و آموزش کشور است؛ این جمله رئیس دفتر بازرسی ویژه 
رئیس جمهور در جمع تنی چند از مسئولین ارزیابی عملکرد 
آموزش در روز گذشته ایراد شده. این گفته کاملا درست است اما 
باید دید که این پایه اصلی علم و تربیت و آموزش کشور در روزها 
و ماه ها و به ویژه چند سالی که سکان دولت و از جمله وزارت 
آموزش و پرورش در دستان  دولت سیزدهم و وزیران مربوطه اش 
قرار گرفته با چه چالش هایی مواجه بوده که حالا نه تنها صدای  
مردم در مناطق محروم و غیر محروم که صدای خود مسئولان 
را هم درآورده است.  باید گفت که آموزش و پرورش در بیش از  
چند دهه ای که تحت مسئولیت افرادی که می توانیم مورد نقد و 
نظر قرار دهیم و جامعه هدف ما در حوزه آموزش هستند، همواره 
با چالش های جدی مواجه بوده. فعالان صنفی و فرهنگیان تنها 
از دوره ای که محمدعلی نجفی،  شهردار اسبق تهران، از سال 
۱۳۶۷ تا ۱۳۷۶ در دولت های موسوی و هاشمی رفسنجانی وزیر 
آموزش و پرورش بود، به نیکی یاد می کنند. علت این رضایت 
را می توان به ارتباط تخصص و دقت نظر در این حوزه دانست 
که توانست با خواسته فرهنگیان ارتباطی نسبتا حرفه ای برقرار 
کند. از آن پس هر دولتی که روی کار آمد وزیر آموزش و پرورش 
مقصد کم و کاستی های وزارتخانه متبوعش را گردن دولت قبلی 
انداخت تا همین امروز یعنی دوره  وزیری رضا مرادصحرایی بر 
کرسی وزارتخانه آموزش و پرورش که صراحتا اعلام کرد دلیل 
کمبود معلم )مشکل جدی که با بازگشایی مدارس گریبان 
دانش آموزان را گرفت( به خاطر عملکرد دولت گذشته به ریاست 
حسن روحانی است.  در این گزارش نگاهی گذرا به چگونگی 
به کارگیری معلمان می اندازیم تا ببینیم آیا تفاوت معناداری 
میان سیاست های وزیران آموزش و پرورش وجود داشته؟ از 
سوی دیگر بحث تمایل یا عدم تمایل معلمان مطرح است و 
سختگیری هایی که به ویژه از سال گذشته در خصوص استخدام 
معلمان بیشتر هم شد. از طرفی بحث حضور نخبگان فرهنگی و 
به ویژه روحانیون در مدارس و تاکید بر حضور آن ها برای پرورش 
دانش آموزان مطرح می شود. آخرینش درخواست حجت الاسلام 
محمدحسین پورثانی، مدیرکل فرهنگی هنری، اردوها و فضای 
پرورشی که در یک مراسم با حضور وزیر گفته »درخواست ما 
این است که نخبگان فرهنگی هنری بدون کنکور وارد دانشگاه 
فرهنگیان شوند؛ امیدواریم این موضوع از سوی وزیر آموزش و 
پرورش به دانش آموزان هدیه داده شود تا معلمان آینده فرهنگ 
دوست و اهل فرهنگ باشند.« پیش از همه اینها نگاهی گذرا هم 
به آخرین صحبت های رضا مرادصحرایی می اندازیم که صبح روز 
گذشته در مراسم اختتامیه چهل و یکمین جشنواره فرهنگی 
هنری امید فردا، وعده هایی نظیر استخدام رسمی معلمان داده، 
کمی )به اصطلاح( مظلوم نمایی کرده و گفته گناه ما این است 
که بیدار شده ایم و می خواهیم دیگران را بیدار کنیم همچنین 
دانش آموزان را سلاحی دانسته برای از بین بردن دشمن که 
نسبت به هر سلاح دیگری کفایت می کنند و در نهایت یک 

شعبده بازی و آن اینکه: ما غول کنکور را در چراغ می کنیم... 

   در تاریخ ایران بی سابقه بود!
در مراسمی که روز گذشته در ایوان ری برگزار شد و 
مرادصحرایی در آن به سخنرانی پرداخت، از زبان او ایراد شده 
که »آینده هر کشور را آموزش و پرورش آن کشور درست 
می کند و می سازد لذا برای هر کشوری هیچ نهادی در هیچ 
سطحی مهم تر از آموزش و پرورش نیست.« مرادصحرایی 
بار دیگر به سند ۲۰۳۰ هم اشاره کرد که به گفته او،  بیگانه 
دوست است و خطاب به دانش آموزان گفت که باید به کمک 
شما دانش آموزان عقب ماندگی ها را جبران کنیم. او گفت که 
ما ایرانی هستیم و برای تسخیر دنیا، با شعر، فرهنگ، محبت 
به دنیا، گام برمی داریم. وزیر آموزش و پرورش گفت: در ایران 
اتفاقی را رقم زدیم که برای بسیاری خوشایند نیست؛ گناه ما 
این است که بیدار شده ایم و می خواهیم دیگران را بیدار کنیم. 
گناه ما این است که می خواهیم گذشته پرشکوه خود را نشان 
دهیم و آینده پرشکوه تری را بسازیم.  او همچنین از دانش آموزان 
به عنوان سلاح یاد کرده و گفت که ما اکنون برای ازبین بردن 
دشمنان سلاح نمی خواهیم وجود همین دانش آموزان کافی 
است؛ اگر پانایی ها بنویسند نابود می شوند پانایی ها همان 
دانش آموز خبرنگارانی هستند که حقیقت جویی و حقیقت 
طلبی با معصومیت آنان رقم خورده است. جنگ امروز در مرزها 
نیست، در رسانه هاست، جنگ امروز در مغزهاست.  اما به نظر 
مشکل کمبود معلم از دید وزیر آموزش و پرورش حل شده است 
چراکه او به مشکلات دیگری نظیر کنکور پرداخت و گفت که 
»غول کنکور را در چراغ می کنیم؛ تعداد دانش آموزان مناطق 
محروم که به دانشگاه های درجه یک کشور آمدند در گذشته به 
صفر رسیده بود اما اکنون تعداد دانش آموزان مناطق سه و دو، به 
طرز چشمگیری افزایش پیدا کرده است. امتحانات نهایی امسال 
با سال های گذشته مقایسه شده است؛ ما به دنبال امتحان سخت 
و دشوار نیستیم.  او در خصوص استفاده از معلمان دانشگاه هایی 
نظیر دانشگاه فرهنگیان هم وعده هایی داد و با اشاره به وجود 
دو دانشگاه در آموزش و پرورش گفت: هر فردی به دو دانشگاه 
شهید رجایی و باهنر بیاید، استخدام رسمی دولت می شود، از 

ابتدا حقوق پایه می گیرد، افراد از همان ابتدا سابقه کار دارند، و 
پسران نیز از سربازی معاف می شوند.  مرادصحرایی با اشاره به 
استخدامی های آموزش و پرورش، توضیح داد: تعداد معلمی که 
امسال در ۶ ماه در کشور استخدام شدند در تاریخ ایران بی سابقه 

است؛ امسال بیش از ۴۲ هزار معلم جدید را استخدام کردیم. 
   حرکت بر ریل گذشته 

حالا که یک ماه از سال تحصیلی می گذرد و بیش از ۲۵ هزار 
کلاس درس بدون معلم بوده اند کارشناسان از وزیر خواسته اند از 

نوآوری هایی که گفته چراغ راه آینده هستند نامی ببرد. 
بر اساس ماده ۲۸ و ۱ که اجازه می دهد از سایر دانشگاه ها 
وفق آزمون و پس از قبولی با گذراندن دوره دانشگاه فرهنگیان 
نیازهای آموزش و پرورش مرتفع شود که از مصوبات همان 
دولت قبلی است که از نظر مرادصحرایی، عامل اصلی کمبود 
معلم است. استفاده از تمام ظرفیت دانشگاه فرهنگیان از دوره 
حسین خنیفر، رئیس سابق دانشگاه فرهنگیان کلید خورد و به 
انجام رسید که وزیر آموزش و پرورش حداکثر کارش اهتمام 
به همان روش بوده است، روشی که در قالب آن فقط در دوره 
وزارت حاجی میرزایی ۲۴۰ هزار نیرو به استخدام آموزش و 
پرورش درآمدند و به گفته کارشناسان، او آشکارا بیش ترین نیرو 
را در طول دوران آموزش و پرورش به استخدام در آورده ، خرید 
خدمات آموزشی را هم حذف کرده و دوباره با زحمت برای جبران 
کمبودهای معلمی مجوزش را از دولت گرفته است.  در پایان این 
گزارش با استناد به جمله ای از صحبت های دیروز او که گفته بود 
گناهش این است که بیدار شده و می خواهد همه را بیدار کند از 
طرف همه فرهنگیان، دانش آموزان و اولیای آن ها بگوییم: صبح 
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 کیفرخواست توهین کننده 
به مقدسات 

تسنیم نوشت: کیفرخواست خانمی که در 
فضای مجازی اقدام به توهین به مقدسات کرده 
بود از سوی دادستانی تهران صادر شد. پرونده او 
به دلیل تعدد اتهامات، در یک عنوان اتهامی به 
دادگاه انقلاب تهران و در عنوان اتهامی دیگر به 

دادگاه کیفری دو استان تهران، ارسال شد. 
اخیرا یک خانم فعال در فضای مجازی به دلیل 
تولید و انتشار ویدئویی از خود اقدام به توهین 
به مقدسات کرده بود که در پی این موضوع به 
دادسرای تهران احضار و علیه وی اعلام جرم 
شد. پس از بررسی موضوع در دادستانی تهران، 
کیفرخواست این خانم با ۲ عنوان اتهامی صادر 
شد. با صدور قرار نهایی جلب به دادرسی و 
کیفرخواست، پرونده این خانم به دلیل تعدد 
اتهامات، در یک عنوان اتهامی به دادگاه انقلاب 
تهران و در عنوان اتهامی دیگر به دادگاه کیفری 

دو استان تهران، ارسال شد. 

کدام سربازها مجاز به 1۴ ماه 
خدمتند؟

رئیس سازمان وظیفه فراجا در یک برنامه 
تلویزیونی درباره سربازهایی که مجوز خدمت 
۱۴ ماهه دارند، اظهار کرد: ۸۷۵۰ کیلومتر مرز 
زمینی، آبی و... داریم که سربازان درآن مناطق 
درحال خدمت هستند. سربازان در برخی مناطق 
۱۴ ماه و در برخی مناطق همچون مناطق مرزی، 
محروم و... که از نظر نیروهای مسلح عملیاتی 
محسوب می شود، میزان خدمتشان حداقل ۱۵ 
ماه است. سردار تقی مهری ادامه داد: در برخی 
مناطق نیز میزان خدمت ۱۸ و ۲۱ ماه است که 
این مناطق عادی و معمولی خدمت سربازان بود 
و از ۲۴ ماه به ۲۱ ماه کاهش یافته است. نکته 
مهم این است که افرادی که در مناطق بومی 
برای خدمت سربازی هستند مدت زمان خدمت 
۲۱ ماه و در غیر این صورت ۱۸ ماه است. رئیس 
سازمان وظیفه فراجا در پایان تصریح کرد: بر 
اساس طرح ابلاغ شده جدید، بومی و غیربومی 
بودن افراد یعنی اگر فاصله محل سکونت فرد 
با محل یگان زیر ۲۰۰ کیلومتر باشد بومی و 
اگر فاصله بالای ۲۰۰ کیلومتر باشد، غیربومی 

محسوب می شود. 

هشدار سازمان سنجش درباره 
کارنامه های جعلی 

ایسنا نوشت: سازمان سنجش آموزش کشور 
در مورد کارنامه های جعلی آزمون سراسری 
اطلاعیه ای صادر کرد. در متن اطلاعیه سازمان 
سنجش آموزش کشور آمده است: »به اطلاع 
داوطلبان و خانواده های عزیز آنان می رساند 
اطلاعات معتبر در مورد نتایج و کارنامه های 
آزمون ها از جمله آزمون سراسری بر اساس نمرات 
کسب شده توسط داوطلبان و منحصراً در درگاه 
اطلاع رسانی سازمان سنجش آموزش کشور 
منتشر شده و قابل استناد است و کارنامه های 
کاغذی تحت هر عنوان، فاقد اعتبار بوده و قابل 
استناد نیست. در روزهای اخیر برخی افراد در 
کانال ها و گروه های مجازی با استفاده از برخی 
نرم افزارهای گرافیکی یا شگردهای متقلبانه 
اقدام به فریب داوطلبان و خانواده های آنان و 
ارائه کارنامه های کاغذی جعلی و یا دستکاری 
در کارنامه  آزمون  آنها کرده اند. از داوطلبان انتظار 
می رود از مراجعه یا پرداخت وجه به این افراد و 
شبکه های کلاهبرداری و یا عضویت در کانال های 
تقلب در فضای مجازی خودداری نمایند. بار 
دیگر تأکید می شود نتیجه و کارنامه معتبر در 
آزمون ها صرفا از طریق درگاه اطلاع رسانی 
 www. سازمان سنجش آموزش کشور به نشانی
sanjesh. org قابل دسترسی و مشاهده 
است و ثبت نام داوطلبان پذیرفته شده نیز بر 
اساس اطلاعات الکترونیکی ارسالی در سیستم 
فی مابین دانشگاه و سازمان سنجش آموزش 
کشور امکان پذیر است و هرگونه کپی یا پرینت 
کاغذی فاقد اعتبار است. بدیهی است پیگرد 
قانونی اقدامات شبکه های کلاهبرداری در این 
زمینه مطابق قوانین و آیین نامه های مصوب در 

دستور کار قرار دارد.«

بارداری زیر 18 سال توصیه 
نمی شود

عضو تیم تخصصی مرکز درمان ناباروری 
ابن سینا با اشاره به ارتباط سن و توان باروری 
زنان، گفت: سن مناسب برای بارداری اول سنین 
۱۸ تا ۲۴ سالگی است. پیش از ۱۸ سالگی، 
به دلیل خطر بروز عوارض جدی بارداری و 
ناهنجاری های جنینی، اقدام به بارداری توصیه 
نمی شود. رکنا نوشت: اعظم محمداکبری درباره 
شروع سن باروری زنان، بیان کرد: سن باروری 
دختران از زمان بلوغ آغاز می شود. یعنی از 
زمانی که تغییرات جسمی ناشی از بلوغ، مانند 
رشد پستان ها رخ می دهد، حتی اگر خونریزی 
قاعدگی آغاز نشده باشد، امکان بارداری وجود 
دارد. او درباره بهترین سن برای بارداری اول، 
گفت: سن مناسب برای بارداری اول سنین ۱۸ 
تا ۲۴ سالگی است. پیش از ۱۸ سالگی، به دلیل 
خطر بروز عوارض جدی بارداری و ناهنجاری های 

جنینی، اقدام به بارداری توصیه نمی شود. 
عضو تیم تخصصی مرکز درمان ناباروری 
ابن سینا در ادامه، افزود: نکته بسیار مهم درباره اثر 
سن بر باروری زنان این است که از ۳۵ سالگی روند 
کاهش توان باروری زنان آغاز می شود و این روند 

کاهشی پس از ۴۰ سالگی شتاب می گیرد. 

کمیسیون بهداشت و درمان مجلس: 

بیش از ۳۰۰ قلم دارو در داروخانه ها کم است
براهیم رئیسی مهر ماه در خصوص مشکل کمبود  ا
داروهای خاص گفته بود: عمر دست خداست، ثانیا خودمان 

سعی می کنیم بسازیم!
»باید فرزندان مسئولان بیمار شوند تا برای رفع مشکلات 
دارویی مردم هم فکری کنند.«؛ این گفته یکی از نماینده های 
مجلس است در مرداد سال جاری. شهریاری، نماینده 
زاهدان به این نکته اشاره کرده بود که در حوزه درمان 
مشکلات زیادی پیدا کردیم کمبود قابل توجه دارو را شاهد 
هستیم که سازمان برنامه و بودجه منابع مالی را به موقع 
تامین نمی کنند، بانک مرکزی و گمرک مشکلاتی به وجود 
می آورند.  در خصوص کمبود دارو که همواره و در طول 
سالیان بازار سیاهی ثابت برای آن وجود داشته خصوصا 
داروهای کمیاب و گرانقیمت، مطالب زیاد گفته و نوشته شده 
است در این زمینه انتقاداتی هم به طرح هایی نظیر دارویار و 
سایر موارد مطروحه و وعده ها برای رفع مشکل کمبود دارو 
از سوی مسئولان ارائه شده که از قضا شمارشان در دولت 
ابراهیم رئیسی به نظر، بالاتر رفته. تا جایی که نمایندگان 
مجلس هم به این وضعیت معترض شده اند. اخیرا هم یحیی 
ابراهیمی، عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس گفته: 

بیش از ۳۰۰ قلم دارو در داروخانه ها کم است. 
در  مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  عضو  این 
گفت وگویی که با اقتصاد۲۴ انجام داده، افزوده است که: 
مواد اولیه دارو از خارج وارد می شود. وقتی مواد اولیه ای که 
بابت آن پول داده ایم به موقع به دست کارخانه داروسازی 
نرسد و در زمان خودش، دارو تولید نشود، باعث کمبود شدید 
دارو در سطح کشور می شود.  به گفته او: کمبود شدید دارو 
در داروخانه ها، باعث سوءاستفاده بیشتر از دارو های تولیدی 
می شود و دلالان می توانند آن ها را در بازار آزاد بفروشند و با 

این کارشان، مشکلاتی برای جامعه ایجاد می کنند. 

نماینده دلفان و سلسله تصریح کرده: یکی از مواردی که 
ملموس است و حوزه صنعت دارو از آن رنج می برد، عملکرد 
گمرک است. هم تجهیزات پزشکی و هم دارو درگیر این 

معضل هستند که باید ساماندهی شود. 
او همچنین توضیح داده: ترخیص مواد اولیه دارو، زمان بر 
است و گاه دارو فاسد می شود. دارو مثل خودرو نیست که 
اگر دو سال دیگر ترخیص شد، مشکلی نداشته باشد. دارو 
تاریخ مصرفی دارد که باید به آن توجه شود، وگرنه حق 
بیت المال تضییع می شود.  در توضیحات عضو کمیسیون 
بهداشت و درمان مجلس برای مشکل کمبود دارو آمده 
است که »گمرک حتی به دارویی که تمام مراحل آن قانونی 
طی شده، باز هم  ایراد می  گیرد. یک زمانی ممکن است 
کسی تخلفی کند که در آن صورت، هیچ کس از متخلف 
حمایت نمی کند، ولی جایی که تخلفی در کار نیست و 
ایجاد دست انداز برای تولید شده است، آقایان باید کار را 

سریع تر راه بیندازند.«
ابراهیمی افزوده: رهبر انقلاب گفته اند سال ۱۴۰۲، سال 
مهار تورم و رشد تولید باشد، پس باید زمینه ها فراهم شود 
تا فرد بتواند تولید داشته باشد. نماینده استان لرستان در 

مجلس در ادامه گفته: خیلی از شرکت های تولیدکننده 
دارو، چه دارو های گیاهی چه مکمل ها و چه دارو های 
شیمیایی، تولید دارو برایشان به صرفه نیست و هزینه 
تمام شده برای آن ها خیلی بالاتر از هزینه قیمت دارو است. 
همین باعث شده که تولید خیلی از کارخانه ها کاهش یابد و 
باعث بیکاری جوانان شود. متاسفانه این کارخانه ها در حال 
طی کردن مسیر ورشکستگی هستند و راه جلوگیری از این 
پدیده نامبارک، این است که حاکمیت، هم در وارد کردن 
دارو و هم در ایجاد قیمت هایی متناسب با قیمت تمام شده، 
حمایت لازم را از خود نشان بدهد.  به گفته ابراهیمی وقتی 
دولت برای وارد کردن مواد اولیه دارو، پول نمی دهد، اقلًا باید 
قیمت تمام شده را با سود در نظر بگیرد. ملزومات و دستمزد 
کارگران افزایش یافته است و از طرفی هم اجازه نمی دهیم 
که قیمت دارو، واقعی ارائه شود و جلوی سودشان گرفته 
می شود. با این کارها، خود به خود، تولیدکنندگان دارو دیگر 
تمایل ندارند که دارو تولید کنند. اگر دولت هدفش کمک به 
مردم است باید قیمت ها را واقعی و یارانه آن را پرداخت کند. 

عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس همچنین 
توضیح داده: ممکن است دولت در تحقق این مسیر، مشکل 
منابع داشته باشد، ولی باید توجه داشت که اقتصاد را با 
دستور نمی توان اداره کرد و این مسیر، کار اشتباهی است. 
براساس اطلاعاتی که داریم، بیش از ۳۰۰ قلم دارو در 

داروخانه ها کم است. 
   چطور انتظار داریم مردم حرف ما را باور کنند!

اما پایان بخش صحبت های این عضو کمیسیون بهداشت 
مجلس در خصوص روراست بودن با مردم است. ابراهیمی 
گفته: مشکل این است که با مردم صادق نیستیم و انتظار 
داریم مردم حرف ما را باور کنند. به مردم صادقانه بگویید 

که اقتصاد مشکل دارد. مردم فهم و درک شان بالاتست. 

  وزیر آموزش و پرورش: گناه 
ما این است که بیدار شده ایم و 

می خواهیم دیگران را بیدار کنیم

 »آرمان ملی« نگاهی به مشکلات ریشه دار
 آموزش و پرورش انداخته

 صبح به خیر 
آقای مرادصحرایی! آقای مرادصحرایی! 

  رضا مرادصحرایی، وزیر آموزش 
و پرورش ضمن ارائه توضیحات 
همیشگی در خصوص کمبود 
معلم، گفته قرار است غول 
کنکور را در چراغ کند


